
Til

Borgmester Ulrik Wilbek

Kære Ulrik,

Ældrerådet ønsker en kommunal I-pad til hvert medlem i rådet

Ældrerådet er netop trådt i arbejdstøjet, og vi glæder os til samarbejdet med dig som borgmester, med 
byrådet og de forskellige fagudvalg der er i kommunen.

Vi oplever allerede nu at der er mange spændende arbejdsopgaver, og at vi som Ældreråd får travlt.

I den forbindelse er vi lidt overraskede over, at byrådet ikke stiller en kommunal I-pad til rådighed for alle 
medlemmer af Ældrerådet. Det ville gøre vores arbejde mere effektivt og smidigt, og og signalere 
anerkendelse af det arbejde som vi har påtaget os.

I anden sammenhæng mødte vi ældrerådsrepræsentanter fra Silkeborg, og kunne konstatere at Silkeborg 
kommune havde valgt den digitale tidsalder i forhold til deres råd.

Vi håber du vil finde en løsning, og vil gerne mødes med dig for at drøfte det nærmere.

Med venlige hilsner

Kaj Flemming Pedersen Annette Kløjgaard
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